
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 8 mars 2023 kl. 10.00 i Pingstkyrkans lokal i Ärla.  
 

 

Närvarande: Börje Sturesson, Jan-Olof Karlsson, Nils-E Andersson Fält, Anna-Maria Boman, Ingrid 

Angeling, Monica Selegran, Annika Sturesson. 

Förhindrad: Sven Svensson 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen. 

 

§3. Godkännande av föregående styrelsemötesprotokoll. 

Mötet godkände mötesprotokollet utan ändringar.  

 

§4. Ekonomisk rapport. 

-Kassören redovisade att vår ekonomi är god. Den ekonomiska redovisning för projektet Säker@Digital 

ligger med i föreningens bokföring vilket kan ge en något missvisande resultat- och balansräkning. 

Kassören för därför en separat redovisning för projektet Säker@Digital.  

-Årsmötet gav ett underskott på -327 kronor.  

-Mötet godkände den ekonomiska rapporten.  

 

Efter att deltagarna på årsmötet ställde sig positiva till frågan om de kan tänka sig en något högre 

träffavgift på grund av våra ökade kostnader beslutade styrelsemötet att höja avgifterna till 50 kr för 

vanliga träffar samt 80 kr för sillunch och grötlunch. 

 

§5. Våra medlemmar.  

Medlemsansvarige redovisade att medlemstalet minskar och vi är nu 184 medlemmar. 

 

§6. Skrivelser. 

-Eskilstuna Kommun har inbjudit till diskussionsmöte om äldrevården i Ärla. Jan-Olof Karlsson och 

Ingrid Anneling skall närvara. 

-Börje Sturesson och Jan-Olof Karlsson skall delta i distriktets möte den 30 mars. 

-Ärla Byaråd har inbjudit till samarbete om utbildning i hjärt- och lungräddning. 

  

§7. Rapporter.  

-Rapport från ”Säker@Digital”. Första mötet skall genomföras den 15 mars. Anna-Maria Boman, Ingrid 

Anneling och Jan-Olof Karlsson sköter serveringen. 

- Rapport från årsmötet. 

- Ingrid Anneling rapporterade från KPR-mötet som hölls 21 februari.  

 

§8. Reserapport.  

- Det är 48 anmälda till reseträffen på M/S Cinderella 28-29 mars. 

- BBR besöker Rademachersmedjorna 22 mars. Planering för ytterligare arrangemang av BBR pågår. 

 



§9. Studierapport. 

Anna-Maria Boman tar över som studieorganisatör. 

 

§10. Nya frågor.  

Anna-Maria Boman tar kontakt med Hannele Alström för att undersöka vad det innebär att vara 

kontaktombud till ABF. 

 

§11. Kommande möten. 

- Första mötet för projektet Säker@Digital den 15 mars. Ytterligare två möten i detta projekt under 

våren. 

- Månadsträff 5 april med underhållning av Rytterströms. Ingen månadsträff i mars. 

- Sillunch 26 april och grillträff i maj. 

- Frågan om återupptagande av PRO-menader i Ärla bordläggs tills Sven Svensson är på benen igen. 

  

§12. Nästa styrelsemöte. 

Nästa styrelsemöte hålls onsdagen den 12 april klockan 10.00 i vår vanliga lokal. 

 

§13. Avslutning. 

Ordföranden tackade mötesdeltagarna för ett givande möte.  

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Nils-E Andersson Fält 

 






